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در پانزدهمین روز از سال نو دکتر جعفریان با هیئت همراه به 

کوی دانشگاه رفت و ضمن تبریک سال نو به دانشجویان برای 

آنان سلامتی و آینده ای درخشان را آرزو کرد.

دکتر علی جعفریان رییس دانشگاه و هیئت رئیسه عصر یکشنبه 

۱۵ فروردین ۹۵ به منظور تبریک سال نو به کوی دانشگاه رفتند 

ملاقات،  این  در  کردند.  دانشجویان گفت وگو  با  نزدیک  از  و 

دانشجویان مشکلات رفاهی و آموزشی خود را مطرح کردند و با 

حضور مسئولان ذیربط موضوع، پاسخ های لازم ارائه و دستورات 

مقتضی برای رفع نواقص صادر شد.

در پایان این بازدید، دکتر جعفریان در گفت وگو با خبرنگار روابط 

عمومی دانشگاه گفت: در جلسه هیئت رئیسه در سال گذشته 

با دانشجویان  برای دیدوبازدید عید  الگویی  مطرح شد که چه 

مناسب تر است که قرار شد امسال برای تبریک به دانشجویان 

این  از جمله دلایل  بروند.  آن ها  نزد  به  هیئت رئیسه  اعضای 

تصمیم گیری، مشکلات حضور دانشجویان غیرپزشکی در تجارب 

قبلی به دلیل فاصله مکانی و تداخل برگزاری کلاس ها بود. این 

بازدید موجب شد که دانشجویان مسائلی که در مورد آموزش و 

پژوهش و دیگر موارد دارند را با ما درمیان بگذارند.

تبریک سال نو به دانشجویان خوابگاهی

دیدار نوروزی رییس دانشگاه و هیئت رئیسه با 
دانشجویان در کوی دانشگاه
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دکتر جعفریان نبود wifi را یکی از اصلی ترین درخواست های 

دانشجویان عنوان کرد و گفت: این مشکل به زودی رفع خواهد شد 

چون زیرساخت ها برای شبکه در کوی ضعیف بود که خوشبختانه 

حل شده و تا اردیبهشت ماه امسال wifi وصل خواهد شد.

وی ادامه داد: تراکم دانشجویان در اتاق ها یکی دیگر از مشکلات 

اتاق ها  برخی  در  ندارد چون  کوتاه مدتی  راه حل  که خیلی  بود 

حضور ۴ نفر با مشکلاتی همراه خواهد بود که در درازمدت حل 

خواهد شد البته ما تلاش خود را آغاز کرده ایم تا تراکم اتاق ها 

را به ۳ نفر برسانیم. بعضی از دانشجویان نیز از کیفیت غذا گله 

داشتند که البته بیشتر دختران گله مند بودند.

رییس دانشـگاه فرسودگی سـاختمان های کوی را مشکل عمده 

دانشـگاه دانسـت و افزود: هرازگاهی تعمیراتی در ساختمان های 

کـوی صورت می گیرد ولی به دلیل اسـتهلاک بیش ازحد پاسـخ 

گـوی نیـاز دانشـجویان نیسـت. درمجموع آنچـه از صحبت های 

دانشـجویان برداشـت کـردم ایـن بـود کـه از شـرایط موجـود 

راضـی بودند.

دکتر جعفریان در پاسخ به اینکه، از بازدید کوی ابراز رضایت دارید 

یا نه؟ گفت: وضعیت فعلی با شرایط مطلوب فاصله زیادی دارد. فضا 

و امکانات مناسب برای خوابگاه ها ایده آل هر مسئولی است ولی 

رسیدن به آن منابع فراوانی می طلبد که در توان دانشگاه نیست.

وی با اشاره به تحصیل ۱۳ تا ۱۴ هزار دانشجو در دانشگاه علوم 

پزشکی تهران، تصریح کرد: اگر از این تعداد دانشجو نصف آن ها 

به خوابگاه نیاز داشته باشند سه برابر خوابگاه های موجود نیاز 

به فضای فیزیکی داریم اما شرایط کنونی خوابگاه ها نسبت به 

گذشته بسیار بهتر شده است. زمانی در هر راهرو یک یخچال 

وجود داشت و در حال حاضر هر اتاق یک یخچال دارد. شرایط، 

ایده آل نیست ولی با همین امکانات، دانشجویان ترجیح می دهند 

در کوی ساکن باشند.

غذای  آشپزخانه کوی  از  بازدید  در  داد:  ادامه  دکتر جعفریان 

دانشجویی که ماکارونی بود را تست کردم کمی خوش نمک و چرب 

بود ولی قابل قبول بود هرچند این غذا موردعلاقه جوانان است.

وی در پایان به دانشجویان توصیه کرد که در حفظ و نگهداری 

امکانات و تجهیزات خوابگاه کوشا باشند تا آیندگان نیز از این 

امکانات بهره مند شوند. همچنین مهارت زندگی در خوابگاه را نیز 

بیاموزند تا این دوران بر خودشان و دیگران راحت تر سپری شود.

دکتر محقق معاون دانشجویی دانشگاه نیز در گفت وگویی گفت: 

در جلسه هیئت رئیسه پایان سال ۹۴ بازدید از کوی مطرح شد 

این شد  بر  تصمیم  گرفت.  قرار  اعضاء  دیگر  استقبال  مورد  که 

تا رییس دانشگاه و هیئت رئیسه برای بازدید و تبریک سال نو 

به دانشجویان به کوی بیایند و از نزدیک شرایط آن ها را مورد 

ارزیابی قرار دهند.

وی شـرایط موجود در خوابگاه را نسـبت به سـال های گذشـته 

مثبـت ارزیابـی کـرد و گفت: شـاید دانشـجویی که بـه مدت ۲ 

سـال اسـت بـه ایـن خوابـگاه آمـده شـرایط را با ۲ سـال پیش 

بسـنجد و فرقـی احسـاس نکنـد ولـی رصـد شـرایط خوابگاه ها 

نسـبت به ۱0 سـال گذشـته نشـان می دهد امکانات و تجهیزات 

بسـیار بهتر شـده و بهتر نیز خواهد شـد. برای مثال با توجه به 

برقـراری ارتبـاط اینترنتـی کوی از طریـق فیبر کـه اصلی ترین 

مشـکل زیرساختی در کوی بود wifi در بهار امسال و ان شاءالله 

تـا اواخر اردیبهشـت وصل خواهد شـد. البته همـه خوابگاه های 

خارج از کوی در فاز اول طی سـال گذشـته دارای wifi شـدند 

و از ایـن نظر مشـکلی ندارند.

داد: در حال حاضر دانشجویی که متقاضی  ادامه  دکتر محقق 

خوابگاه باشد و برای تقاضای خود با پاسخ منفی روبرو باشد وجود 

ندارد. تعدادی از دانشجویان نیز ساکن اطراف تهران هستند که 

هم تهرانی و هم شهرستانی محسوب می شوند و در حال حاضر 

از خوابگاه ها استفاده می کنند.

وی بـه دانشـجویان توصیـه کـرد: دانشـجویان در نگهـداری از 

امکانـات خوابگاه هـا کوشـا باشـند و انتقـادات و پیشـنهاد های 

خـود را منعکـس کننـد هرچنـد دو هـزار نفـر سـاکن خوابـگاه 

می توانند دو هزار درخواسـت داشـته باشـند که بعضـی از آن ها 

امـکان دارد در کوتاه مـدت قابل حـل باشـد و بعضـی دیگر مانند 

کتابخانـه کـوی )کـه البته تعمیر آن به تابسـتان موکول شـده( 

در میان مـدت بایـد انجام شـود.

دکتر محقق در پایان سخنان خود در خصوص طبخ و کیفیت 

غذای دانشجویی گفت: هرروز به صورت مکرر در سلف سرویس ها 

در خصوص کیفیت و طعم غذا از دانشجویان نظرسنجی می شود 

به طور مثال سال گذشته برخی غذاها به دلیل درخواست دانشجویان 

از لیست حذف شد.

البتـه اصـولًا طبـخ غـذا در تعـداد بـالا و توزیـع آن خصوصاً در 

مسـیرهای طولانـی مشـکلاتی بـه همـراه دارد ولـی سـعی بـر 

اسـت. بهبـود کیفیت 


